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Møteprotokoll 
 

Bystyret 
 
 

Møtested: Bystyresalen i Rådhuset, 3. etg.   
Møtedato: 24.11.2005 Tid: 17.00 
 
Til stede på møtet 
Medlemmer: Hanne Moe Bjørnbet, Brit Vinje, Jens Ivar Tronshart, Bjarne Søreng, Nils 

A. Nesjan, Bjørn Nergaard, Rita Kumar, Sissel Trønsdal, Randi Selfjord, 
Per O. Digre, Paal Mehlum, Synne Bendal, Ola J. Lenes, Monica I. Fornes, 
Inger-Lise Kvaale, Tom Hanssen, Roger Holmeng, Ragnhild Nyhagen, Aage 
Borrmann, Jorun Tronhus, Svein Åge Søreng 
 
Frank Jenssen, Nina Wikan, Lise Sandvik, Kristen Mo, Yngve Cappelen, 
Tove Hassel, Margit Bjørnerud, Stian Gårdsvoll, Niklaus Haugrønning, Ola 
Hogstad, Michael Setsaas, Christian Wiig, Bjørn Yseteng, Anders Støren 
Berg, Torild Bjørlykke, Christian Lykke,  
 
Knut Fagerbakke, Elin Kvikshaug Berntsen, Trine Fissum, Torleif Hugdahl, 
Kjersti M. Stensrud, Torill Skaftnesmo, Torbjørn Modig, Rie Wester, Inge 
Morten Ofstad, Hilde Opoku, Anne Trine Kjørholt,  
 
Kristian D. Hauge, Torgny Hagerup, Harald Berg, Morten Kokaas, Elin M. 
Andreassen, Hanne S. Hagen, Jorunn Kofoed, Marianne Lehn, Terje 
Østhus, Morten Ellefsen, Else Eide Ulseth, Gerda Rekstad, Berit Svarva, 
Morten Jørum, Odd Anders With, Solveig Bratseth, Jan-Yngvar Kiel, 
Kolbjørn Frøseth, Monica Rolfsen, Arne Byrkjeflot, Harald Nissen, Svein 
Otto Nilsen 
 

Varamedlemmer: Aasta Loholt, Tommy Sletta, Francis Chagula, Arne W Olsen, Hans 
Auganes, Jan Prestmo, Joar Fornes, 
Anne Lise Nessæther, Jon Ekeland, Torgeir Johnsen, Geir J Sirås 
Arne Ivar Denstad,  Astrid Njøs (fra kl 1900), Erling Moe, Anne Grete 
Haugan 

Meldt forfall: Aase Sætran, Rita Ottervik, Rune Olsø, Ole Kristian Lundereng, Emil 
Raaen,  
Gunvor Wendel, Lars Tvete,  Anne Wullum Aasback, Tarek Ali Yousef, 
Snorre S. Valen,  Wenche Malmedal, 
Kamilla Lydersen, Ola Borten Moe, Brynjulf Moe, Ann Kristin Alseth, 

Ikke møtt:  
Fra administrasjonen: Rådmann Inge Nordeide, kommunaldirektørene Gerhard Dalen, Tor Åm, 

Jorid Midtlyng, Elin Rognes Solbu, Håkon Grimstad, revisjondirektør Per 
Olav Nilsen 
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Møteleder: Varaordfører Knut Fagerbakke 
Fra sekretariatet: Kari Aarnes 
Til stede 84 representanter ved møtestart. 
 
De anmeldte forfall ble enstemmig godkjent. 
Det var ingen merknader til innkalling og sakliste.  
 
Ordfører opplyste omfølgende til saklisten: 
• Tilleggssak utdelt på plassene: Sak 183/05  ENDRINGER FOR AP. Bystyret aksepterte å 

behandle saken. 
• Sak 168/05 Oppnevning av medlemmer til representantskapet for Trondheimsfjorden 

Interkommunale Havn IKS  er en sak behandlet etter hastebestemmelsene i kommunelovens § 
13 og er oversendt bystyret til godkjenning.  Saken tas ikke opp til behandling med mindre det 
kommer innsigelser. 

• Sak 0174/05 PLAN FOR TILBAKEKJØP AV TRONDHEIM ENERGIVERK AS er 
trukket. 

• Til sak 0176/05 SAMORDNET OPPTAK TIL BARNEHAGEPLASS  I 
TRONDHEIMSBARNEHAGENE FRA 2006 er et notat datert 17.11.2005 fra 
kommunaldirektør Jorid Midtlyng lagt ut på plassene. 
 

Ordfører opplyste om at det ikke er meldt inhabiliteter til dagens møte. 
Det var ingen innsigelser til representantenes habilitet 
 
Ordfører opplyste om at det ikke vil bli gitt utvida taletid 
Ordfører ba om fullmakt til å ordne saklista.   
 
Det var meldt følgende ”Kortspørsmål”. (jnr. 05/00030) 
1. Fra Svein Otto Nilsen (DEM): 
Hva kan man gjøre for å opprettholde lokal-trafikken gjennom bomstasjonen på E6-Øst når 
bomringen forsvinner, slik at man unngår meget stor trafikk gjennom Skovgårdkrysset? 
 
Vil man opprettholde at trafikk nordover gjennom rampe 9 mot Ranheim fremdeles blir gratis, 
samtidig som sørgående trafikk gjennom bomstasjonen på E6-Øst over rampe fra den gamle E6 blir 
gratis eller meget rimelig for folk som fremdeles har brikke etter at bomringen har blitt fjernet? 
 
2. Fra Arne Byrkjeflot (RV): 
Vil ordføreren gå inn for at det settes i verk forsøk med 6-timers dag i Trondheim kommune?  
Kan ordføreren si noe om omfang og tidsrom for eventuelle slike prøveordninger ?  
Vil det bli satt av midler på neste års budsjett slik at ordningene kan komme raskt i gang? 
 
Det var meldt følgende ”Interpellasjoner”. (jnr. 05/00031) 
1. Fra Monica Rolfsen (V): 
Gjennomgangstrafikk i Rosenborg gate.  
Mener ordføreren det er forsvarlig at barn sikkerhet på skoleveien og beboernes trivsel skal settes til 
side for at bilister skal stå 5-10 min kortere i kø i en periode på noen få måneder? 
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2. Fra Svein Otto Nilsen (DEM): 
Rusreformen.  
Hvordan praktiseres retten til oppfølging av den enkelte rusmisbruker  i Trondheim kommune 
gjennom retten til en egen individuell plan i henhold til Rusreformen? 
Hvilken kontrollmekanisme har vi i Trondheim for at disse faktisk blir fulgt opp gjennom en 
individuell plan? 
 
3. Fra Svein Otto Nilsen (DEM): 
Offshore-VM.  
Hva kan ordføreren gjøre for å imøtekomme arrangørene noe i form av reduserte utgifter på de 
områder som berører kommunens ansvarsområde? 
Hvorfor måtte dette arrangementet være nødt til å betale en rekke utgifter som andre arrangement 
kan få gratis fra det offentlige. (havna, scener, brannberedskap, redningsdykkere, politi m.m)? 
 
4. Fra Frank Jenssen (H): 
To fremmedspråk i Trondheimsskolen. 
Er ordføreren enig i at det å beherske flere språk enn norsk og engelsk blir stadig viktigere, og at vil 
være et uheldig signal til våre ungdommer dersom man ikke tilbyr 2. fremmedspråk som et 
obligatorisk fag?  
 
Vil ordføreren bidra til at Trondheim kommune søker statlige myndigheter om å gjøre 2. 
fremmedspråk obligatorisk i Trondheimsskolen? (Om nødvendig kan dette formuleres som en 
søknad om en prøveordning for et bestemt antall år, med påfølgende evaluering.) 
 
Ordfører opplyste at Ungdommens bystyre har bedt om å få behandle saken, og refererte følgende 
forslag fra interpellanten Frank Jenssen (H): 
Interpellasjonen om 2. fremmedspråk i ungdomsskolen utsettes og oversendes Ungdommens 
Bystyre for uttalelse. Interpellasjonen settes opp på sakskartet i Bystyrets januar-møte. De forslag i 
saken som er varslet før dagens møte vedlegges oversendelsen. 
 
Bystyret sluttet seg enstemmig til dette. 
 
5. Fra Arne Byrkjeflot (RV): 
Saupstad Servicekontor. 
 
Ordfører opplyste at kortspørsmålene og interpellasjonene som vanlig vil bli behandlet som første 
sak etter pausen. Dersom behandlingen av alle spørsmålene er ferdig innenfor avsatt time, vil de som 
gjenstår bli tatt etter ferdigbehandling av sakene dersom klokka ikke er blitt 22.00. 
 
Interpellasjonene vil i dagens møte bli behandlet i den rekkefølge de er innkommet. Svein Otto 
Nilsens andre interpellasjon tas til slutt, da alle representanter med spørsmål i utgangspunktet skal få 
slippe til med et spørsmål hver.  
 
 
Dagens kulturinnslag fra Musikk- og kulturskolen var ” Fields of Gold” av Sting framført av Thea 
Tønseth og Hanne Reklev, sang og Finn Patrick Sundt, gitar. 
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SAKSLISTE 
 
Saksnr. Arkivsaksnr.   
0168/05 03/26685   
 FORMANNSKAPSVEDTAK - OPPNEVNING AV MEDLEMMER TIL 

REPRESENTANTSKAPET FOR TRONDHEIMSFJORDEN 
INTERKOMMUNALE HAVN IKS FRA 01.01.2006 
 

0169/05 05/12498   
 PLAN FOR FORVALTNINGSREVISJON  

 
0170/05 05/27279   
 PLAN FOR SELSKAPSKONTROLL  

 
0171/05 04/27343   
 KLETT, NYPANSLETTA, GNR 204 BNR 66, M.FL. FORSLAG TIL 

REGULERINGSPLAN MED BESTEMMELSER 
 

0172/05 04/33847   
 REGNSKAPSRAPPORT ETTER 2. TERTIAL 2005  

 
0173/05 03/22546   
 HAVSTEIN - KJØP AV TOMT  

 
0174/05 05/34573   
 PLAN FOR TILBAKEKJØP AV TRONDHEIM ENERGIVERK AS  

 
0175/05 05/34769   
 BRUK AV PROGRAMVARE I TK-NETT  

 
0176/05 03/26600   
 SAMORDNET OPPTAK TIL BARNEHAGEPLASS  I 

TRONDHEIMSBARNEHAGENE FRA 2006 
 

0177/05 05/28251   
 BRUKERRÅD - JUSTERING AV REPRESENTASJON -   EVENTUELT 

FRA OPPVEKSTKOMITEEN 
 

0178/05 05/30490   
 OPPGRADERING FRA ANLEGGSVEG TIL KOMMUNAL VEG PÅ 

TILLER - PRIVAT FORSLAG TIL BYSTYRET 25.08.2005 FRA HARALD 
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BERG (FrP) 
 

0179/05 05/30505   
 EKSTRA SVINGEFELT FRA HEIMDALSVEGEN MOT SØBSTADVEIEN 

-  PRIVAT FORSLAG TIL BYSTYRET 25.08.2005 FRA HARALD BERG 
(FrP) 
 

 
0180/05 05/36943   
 LASTEBILER I SAMBRUKSFELT, ELGESETER GATE - PRIVAT 

FORSLAG TIL BYSTYRET 27.10.05 FRA NIKLAUS HAUGRØNNING (H) 
 

0181/05 05/34164   
 INNFØRING AV LÆREREVALUERING I TRONDHEIMSSKOLEN 

PRIVAT FORSLAG I BYSTYRET 29.09.2005 
 

0182/05 03/26685   
 TRONDHEIM BYSTYRE 2003 - 2007  SØKNAD OM PERMISJON  
 
0183/05 03/26685 
 TRONDHEIM BYSTYRE 2003 – 2007. DIVERSE ENDRINGER FOR 

ARBEIDERPARTIET 
 



 
Trondheim kommune 

 
 

  

Møteprotokoll for Bystyret, 24.11.2005  (05/37542)  6 

 
Sak 0168/05  
 
FORMANNSKAPSVEDTAK - OPPNEVNING AV MEDLEMMER TIL 
REPRESENTANTSKAPET FOR TRONDHEIMS- FJORDEN INTERKOMMUNALE 
HAVN IKS FRA 01.01.2006 
 
Formannskapets vedtak: 
I henhold til kommunelovens § 13 oppnevnes fra 01.01.2006 og ut kommunevalgperioden følgende 
6 representanter m/personlige vararepresentanter som medlemmer til Representantskapet for 
Trondheimsfjorden Interkommunale Havn IKS: 
 
Medlem: Rita Ottervik (Ap),Vara: Jan Yngvar Kiil (Sp) 
Medlem: Aase Sætran (Ap) Vara: Jens Ivar Tronshart (Ap) 
Medlem: Knut Fagerbakke (SV), Vara: Rie Wester (SV) 
Medlem: Elin K. Berntsen (SV), Vara: Arne Byrkjeflot (RV) 
Medlem: Frank Jenssen (H), Vara Nina Wikan (H)  
Medlem: Odd Anders With (KrF),Vara: Kristian D. Hauge (FrP) 
 
Saken legges frem for bystyret til endelig godkjenning. 
 
 Sak 0169/05  
 
PLAN FOR FORVALTNINGSREVISJON  
 
INNSTILLING: 
Det vises til vedlagte Plan for forvaltningsrevisjon og Bystyret fatter følgende vedtak: 
1. I inneværende bystyreperiode skal det gjennomføres forvaltningsrevisjon av oppfølging av mål 

og tiltak i økonomiplanen, sektorer med store brukergrupper/brukergrupper med spesielle 
behov, større omorganiseringer og endringsprosesser i kommunen, samt anskaffelser. 
Kontrollkomiteen gis fullmakt til å prioritere også andre områder i forvaltningsrevisjonen. 

2. For å tilpasse arbeidet med forvaltningsrevisjon til aktuelle saker som dukker opp i 
planperioden delegerer Bystyret til Kontrollkomiteen å foreta endringer planen, jf. forskrift om 
kontrollutvalg § 10, 1. ledd. 

3. Bystyret delegerer til Kontrollkomiteen å foreta nærmere prioriteringer av forvaltnings-
revisjonen, herunder vedta de enkelte undersøkelser. 

4. Kontrollkomiteen skal ved planperiodens avslutning avgi rapport til Bystyret over de 
forvaltningsrevisjoner som er gjennomført og resultatet av disse, jf. forskrift om kontrollutvalg 
§ 11. 

 
Saksordfører: Randi Selfjord (Ap) 
 
Behandling: 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
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VEDTAK: 
Det vises til vedlagte Plan for forvaltningsrevisjon og Bystyret fatter følgende vedtak: 
1. I inneværende bystyreperiode skal det gjennomføres forvaltningsrevisjon av oppfølging av mål 

og tiltak i økonomiplanen, sektorer med store brukergrupper/brukergrupper med spesielle 
behov, større omorganiseringer og endringsprosesser i kommunen, samt anskaffelser. 
Kontrollkomiteen gis fullmakt til å prioritere også andre områder i forvaltningsrevisjonen. 

2. For å tilpasse arbeidet med forvaltningsrevisjon til aktuelle saker som dukker opp i 
planperioden delegerer Bystyret til Kontrollkomiteen å foreta endringer planen, jf. forskrift om 
kontrollutvalg § 10, 1. ledd. 

3. Bystyret delegerer til Kontrollkomiteen å foreta nærmere prioriteringer av forvaltnings-
revisjonen, herunder vedta de enkelte undersøkelser. 

4. Kontrollkomiteen skal ved planperiodens avslutning avgi rapport til Bystyret over de 
forvaltningsrevisjoner som er gjennomført og resultatet av disse, jf. forskrift om kontrollutvalg 
§ 11. 

 
  
Sak 0170/05  
 
PLAN FOR SELSKAPSKONTROLL  
 
INNSTILLING: 
Det vises til vedlagte plan for selskapskontroll og retningslinjer for gjennomføring av selskapskontroll, 
og Bystyret fatter følgende vedtak: 
 
Selskapskontroll i Trondheim kommune i medhold av kommuneloven § 77 nr. 5 og § 80 
gjennomføres i 2006 på følgende måte: 
1. Det gjennomføres eierskapskontroll i de aksjeselskap som er heleide av Trondheim kommune 

eller som kommunen eier sammen med andre kommuner eller fylkeskommuner ved å utarbeide 
det informasjonsgrunnlag som er nødvendig for å vurdere hvorvidt eierinteressen utøves i 
tråd med bystyrets vedtak og forutsetninger, samt gjeldende regler. 

2. Det kan etter en nærmere vurdering av kontrollkomiteen besluttes å gjennomføre 
forvaltningsrevisjon i interkommunale selskaper etter lov 29. januar 1999 nr. 6 og i 
aksjeselskaper der kommunen alene eller sammen med andre kommuner eller fylkeskommuner 
eier alle aksjene 

3. For øvrig kan kontrollkomiteen i den grad det finnes nødvendig, foreta undersøkelser i 
interkommunale selskaper etter lov 29. januar 1999 nr. 6 og i aksjeselskaper der kommunen 
alene eller sammen med andre kommuner eller fylkeskommuner eier alle aksjene 

4. Bystyret delegerer til kontrollkomiteen å foreta endringer i planen i løpet av planperioden, jf. 
forskrift om kontrollutvalg § 13, 2. ledd. 

5. Bystyret vedtar vedlagte retningslinjer for gjennomføring av selskapskontroll i Trondheim 
kommune. 

 
Saksordfører: Tove Hassel (H) 
 
Behandling: 
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Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Det vises til vedlagte plan for selskapskontroll og retningslinjer for gjennomføring av selskapskontroll, 
og Bystyret fatter følgende vedtak: 
 
Selskapskontroll i Trondheim kommune i medhold av kommuneloven § 77 nr. 5 og § 80 
gjennomføres i 2006 på følgende måte: 
 
1. Det gjennomføres eierskapskontroll i de aksjeselskap som er heleide av Trondheim kommune 

eller som kommunen eier sammen med andre kommuner eller fylkeskommuner ved å utarbeide 
det informasjonsgrunnlag som er nødvendig for å vurdere hvorvidt eierinteressen utøves i 
tråd med bystyrets vedtak og forutsetninger, samt gjeldende regler. 

2. Det kan etter en nærmere vurdering av kontrollkomiteen besluttes å gjennomføre 
forvaltningsrevisjon i interkommunale selskaper etter lov 29. januar 1999 nr. 6 og i 
aksjeselskaper der kommunen alene eller sammen med andre kommuner eller fylkeskommuner 
eier alle aksjene 

3. For øvrig kan kontrollkomiteen i den grad det finnes nødvendig, foreta undersøkelser i 
interkommunale selskaper etter lov 29. januar 1999 nr. 6 og i aksjeselskaper der kommunen 
alene eller sammen med andre kommuner eller fylkeskommuner eier alle aksjene 

4. Bystyret delegerer til kontrollkomiteen å foreta endringer i planen i løpet av planperioden, jf. 
forskrift om kontrollutvalg § 13, 2. ledd. 

5. Bystyret vedtar vedlagte retningslinjer for gjennomføring av selskapskontroll i Trondheim 
kommune. 

 
  
Sak 0171/05  
 
KLETT, NYPANSLETTA, GNR 204 BNR 66, M.FL. FORSLAG TIL 
REGULERINGSPLAN MED BESTEMMELSER 
 
INNSTILLING: 
Bystyret vedtar reguleringsplan med bestemmelser for Nypansletta, gnr. 204 og bnr. 66 m.fl., som 
vist på kart i målestokk 1:1000, merket VIS-À-VIS, datert 26.07.04, sist endret 10.10.05 og i 
bestemmelser sist endret 10.10.05. 
 
Endring § 8.2 Felles lekearealer og kvartalslekeplass: 
8.2.1. Felles lekeareal (grøntareal) og kvartalslekeplassen (min 1500 m2), skal være felles for 

hele planområdet og omkringliggende bebyggelse. Interne gangveger skal sikre atkomst fra 
alle boligfeltene. 

8.2.2. Opparbeidelse av lekearealet og kvartalslekeplassen skal skje samtidig med utbygging av 
første boligfelt og skal ferdigstilles før det gis ferdigattest på noen av boligene. 

 
Endring § 10.3 Trafikksikkerhetstiltak: 
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10.3.1. Tilfredsstillende skoleveg til Nypvang skole (undergang under Rv 707) skal være etablert 
samtidig med utbygging av første byggetrinn.  

 
Vedtaket fattes i henhold til plan- og bygningsloven § 27-2 nr. 1. 
 
Saksordfører: Per Digre (Ap). 
Behandling: 
 
Harald Berg (FrP) tok opp sitt forslag fra byutviklingskomiteen 10.11.2005: 
For å få en bedre innkjørsel til landbrukseiendommen 204/1 og 204/18, samt boligeiendommen 
204/27, skal det vurderes å innskrenke hjørnet på eiendommen til Nypan leir med opptil 5m. 
 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
Bergs forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
 
Bystyret vedtar reguleringsplan med bestemmelser for Nypansletta, gnr. 204 og bnr. 66 m.fl., som 
vist på kart i målestokk 1:1000, merket VIS-À-VIS, datert 26.07.04, sist endret 10.10.05 og i 
bestemmelser sist endret 10.10.05. 
 
Endring § 8.2 Felles lekearealer og kvartalslekeplass: 
8.2.1. Felles lekeareal (grøntareal) og kvartalslekeplassen (min 1500 m2), skal være felles for 

hele planområdet og omkringliggende bebyggelse. Interne gangveger skal sikre atkomst fra 
alle boligfeltene. 
 

8.2.2. Opparbeidelse av lekearealet og kvartalslekeplassen skal skje samtidig med utbygging av 
første boligfelt og skal ferdigstilles før det gis ferdigattest på noen av boligene. 

 
Endring § 10.3 Trafikksikkerhetstiltak: 
10.3.1. Tilfredsstillende skoleveg til Nypvang skole (undergang under Rv 707) skal være etablert 

samtidig med utbygging av første byggetrinn.  
 
For å få en bedre innkjørsel til landbrukseiendommen 204/1 og 204/18, samt boligeiendommen 
204/27, skal det vurderes å innskrenke hjørnet på eiendommen til Nypan leir med opptil 5m. 
 
Vedtaket fattes i henhold til plan- og bygningsloven § 27-2 nr. 1. 
 
  
Sak 0172/05  
 
REGNSKAPSRAPPORT ETTER 2. TERTIAL 2005  
 
INNSTILLING 
Regnskapsrapport etter 2. tertial 2005 tas til orientering. 
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Saksordfører: Christian Lykke (H) 
 
Behandling: 
 
Anne Grete Haugan (RV) fremmet følgende merknad pva RV, V, KrF, H: 
Regnskapsrapporten etter 2. tertial 2005 viser at det har vært en urealistisk budsjettering for 2005 
innen Barne- og familietjenesten. Det har ikke i tilstrekkelig grad blitt tatt høyde for det faktiske 
behovet til et økende antall barn under tiltak, og den økte tilgangen av kostnadskrevende brukere. 
Når barne- og familietjenesten i tillegg har fått pålegg om økonomiske kutt på vesentlige områder har 
dette fått store negative konsekvenser for driften på området i året som har gått.  
 
Sykefravær på enkelte enheter har vært alvorlig høyt, bemanningen ved forvaltningskontorene har 
vært for lav, bekymringsmeldinger har blitt liggende ubehandlet langt over den lovpålagte tidsfristen, 
og bystyret stiller spørsmål ved om kvaliteten i tjenestetilbudet har vært forsvarlig. 
 
Barne- og familie tjenesten og barnevernet har vært gjennom stor endringer de siste årene med 
innføring av barnevernsforsøket og omorganiseringer og krav til økonomiske innstramminger. Dette 
har satt tilbudet til brukerne under press og stilt store krav til ansatte om å bistå brukerne samtidig 
som omstillingstempoet har vært stort. Bystyret mener det er viktig å ikke legge urealistiske 
effektiviseringsgevinster tilgrunn for budsjettet for 2006, men at det må tas høyde for det økte 
aktivitetsnivået og det reelle behovet til brukerne av Barne- og familietjenesten. 
 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
FrP sluttet seg til merknaden, som ble en mindretallsmerknad. 
 
VEDTAK:  
 
Regnskapsrapport etter 2. tertial 2005 tas til orientering. 
 
  
Sak 0173/05  
 
HAVSTEIN - KJØP AV TOMT  
 
INNSTILLING: 
Bystyret vedtar å kjøpe tomteområde på Havstein Vestre for kr 30 000 000. 
 
Saksordfører: Trine Fissum (SV) 
 
Behandling: 
Saksordfører viste til notat i bystyreheftet s 2918 og la fram korrigert innstilling: 
Bystyret vedtar å kjøpe tomteområde på Havstein Vestre for kr 30 000 000. Kjøpet finansieres 
innenfor vedtatt investeringsramme for utbyggingsareal. 
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Votering: 
Innstillingen ble vedtatt mot 2 stemmer (2RV). 
 
VEDTAK: 
 
Bystyret vedtar å kjøpe tomteområde på Havstein Vestre for kr 30 000 000. Kjøpet finansieres 
innenfor vedtatt investeringsramme for utbyggingsareal. 
 
  
Sak 0174/05  
 
PLAN FOR TILBAKEKJØP AV TRONDHEIM ENERGIVERK AS  
 
Saken ble trukket 
  
 
Sak 0175/05  
 
BRUK AV PROGRAMVARE I TK-NETT  
 
INNSTILLING: 
Formannskapet slutter seg til Rådmannens anbefaling. 
 
Saksordfører: Christian Lykke (H) 
 
Behandling: 
 
Terje Østhus (FrP) foreslo: 
Bystyret ber rådmannen igangsette forsøk med kommunens regnskapsprogram sammen med de som 
deltok i utviklingen av dette. Dette programmet heter i dag Produksjons-Økonomisk Styring. Det 
forutsettes at forsøket vil bli fulgt opp av Revisjon og resultatkontroll. 
 
Votering: 
Ved alternativ votering mellom innstillingen og Østhus’ forslag ble innstillingen vedtatt mot 10 
stemmer (10FrP) avgitt for Østhus’ forslag. 
 
VEDTAK: 
 
Formannskapet slutter seg til Rådmannens anbefaling. 
 
 
  
Sak 0176/05  
 
SAMORDNET OPPTAK TIL BARNEHAGEPLASS  I 
TRONDHEIMSBARNEHAGENE FRA 2006 



 
Trondheim kommune 

 
 

  

Møteprotokoll for Bystyret, 24.11.2005  (05/37542)  12 

 
INNSTILLING: 
 
A. Bystyret tar til etterretning rådmannens endringer av opptaksmyndigheten. 
 
B. Det innføres 3 felles opptakskriterier for alle Trondheimsbarnehagene: 
 
1. Barn med funksjonshemninger; jf. Lov om barnehager §9. Dokumentasjon fra barne- og 

familietjenesten og / eller sykehus 
2. Barn som skal sikres barnehageplass som virkemiddel i forebyggende barnevern; Lov om 

barnevernstjenester §4-4 
3. Alle 5-åringer uten ordinær barnehageplass, skal etter søknad tilbys en ordinær 

barnehageplass. 4-åringer som har plass i en familiebarnehage og som ønsker plass i en 
ordinær barnehage, skal etter søknad gies et slikt tilbud. 

 
Rådmannen foreslår å videreføre følgende kommunale tilleggskriterier: 
 

4. Barn fra familier hvor begge foreldrene er minoritetsspråklige (med unntak av svensk, dansk 
og engelsk) 

5. Barn fra familier med store belastninger på grunn av sykdom og /eller andre forhold 
6. Søsken til barn i samme enhet  
 

Ledige plasser etter at opptakskriteriteriene er fulgt, tildeles ved loddtrekning og ansiennitet, 
med en fordeling 50-50. 
 
Foreldre kan tilbys plass i andre barnehager enn de fire prioriterte i søknaden. 

 
C. St. Olav Hospitals barnehager kan benytte eget søknadsskjema og egne søknadsprosedyrer. 

De må forplikte seg til å gi kommunen oppdaterte oversikter over plasserte barn og barn på 
venteliste. 

 
Saksordfører: Hilde Opoku (SV) 
 
Behandling: 
 
Notat datert 17.11.2005 fra kommunaldirektør Jorid Midtlyng ble delt ut på møtet. 
 
Stian Gårdsvoll (H) tok opp Gunvor Wendels forslag fra oppvekstkomiteen 9.11.2005 til endring 
av pkt. 6: 
Søsken til barn i samme barnehage, sekundært samme enhet. 
 
Hanne Moe Bjørnbet (AP) foreslo: 
1. Rådmannens opprinnelige forslag: ”Ledige plasser etter at opptakskriteriene er fulgt, tildeles 

ved loddtrekning” foreslås opprettholdt.  
2. Forslag til tillegg til punkt 6: Det skal tilstrebes at søsken skal få plass i samme barnehage.  
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Anne Grete Haugan (RV) tok opp Ann Kristin Alseths merknad fra oppvekstkomiteen 
9.11.2005: 
A. Resultater fra behovsundersøkelsen 2005 viser blant annet at for 86% av barna ønskes det 

primært et tilbud i eget nærområde, og at i gjennomsnitt er det mellom 5 – 8 % som ønsker 
familiebarnehage. 

 
Bystyret mener at dette bør få konsekvenser for omfanget av den planlagte utbyggingen av nye 
familiebarnehager i 2006. Takten bør reduseres til fordel for utbygging av ordinære barnehager 
slik at Trondheim kommune i større grad tar hensyn til foreldrenes ønsker og behov. 

 
B. For å imøtekomme foreldrenes ønske om barnehageplass i nærmiljøet sitt, ber bystyret 

rådmannen legge frem en sak som inneholder tiltak om hvordan dette behovet kan ivaretas. 
Saken skal legges frem senest for behandling i bystyret januar  2007 slik at tiltakene kan 
iverksettes i forbindelse ,med barnehageopptaket for høsten 2007. 

 
Odd Anders With (KrF) foreslo pva KrF, H, V: 
1. Under pkt 3: Følgende setning flyttes ned etter pkt 6: ”4-åringer som har plass i en 

familiebarnehage og som ønsker plass i en ordinær barnehage, skal etter søknad gis et slikt 
tilbud.” 

2. Subsidiært: Tillegg til pkt 3: Men i private barnehager og bedriftsbarnehager kan barn av 
andelshavere/eiere og ansatte komme foran, der det er ledig plass. 

3. Presisering etter pkt 6, 3. linje (tillegg): ”….ved opptak i 2006. Påfølgende år styrkes 
foreldrenes valgmulighet”. 

4. Det innføres ikke en sentralisert kommunal opptaksordning for de private familiebarnehagene. 
Tilbud om barn skal likevel gis direkte fra kommunen, eller gjennom fadderbarnehage, slik 
rådmannen antyder subsidiært. 

5. Det vises til at målet om full behovsdekking skal være innfridd ved utgangen av 2006. Fra 
kalenderåret 2007 innføres derfor kontinuerlige opptak. 

 
Votering: 
Innstillingen pkt A samt pkt B1 og B2  ble enstemmig vedtatt. 
Withs forslag pkt 1 fikk 33 stemmer (18H, 10FrP, 3KrF, 2V) og falt. 
Withs forslag pkt 2 fikk 36 stemmer (18H, 10FrP, 3KrF, 2Sp, 2V, 1DEM) og falt. 
Innstillingens pkt B3 ble dermed vedtatt. 
Innstillingen pkt B4 og B5 ble enstemmig vedtatt. 
Gårdsvolls forslag fikk 31 stemmer (18H, 10FrP, 2V, 1DEM) og falt. 
Bjørnbets forslag pkt 2 ble enstemmig vedtatt. 
Withs forslag pkt 3 fikk 34 stemmer (18H,  10FrP, 3KrF, 2V, 1DEM) og falt. 
Bjørnbets forslag pkt 1 ble vedtatt mot 11 stemmer (10FrP, 1DEM). 
Innstillingen for øvrig ble enstemmig vedtatt. 
Withs forslag pkt 4 fikk 34 stemmer (18H,  10FrP, 3KrF, 2V, 1DEM) og falt. 
Withs forslag pkt 3 fikk 36 stemmer (18H,  10FrP, 3KrF, 2V, 2RV, 1DEM) og falt. 
H, FrP, KrF, V, DEM sluttet seg til RVs merknad B. (Mindretallsmerknad) 
Ingen sluttet seg til RVs merknad A. 
 
VEDTAK: 
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A. Bystyret tar til etterretning rådmannens endringer av opptaksmyndigheten. 
 
B. Det innføres 3 felles opptakskriterier for alle Trondheimsbarnehagene: 
 
1. Barn med funksjonshemninger; jf. Lov om barnehager §9. Dokumentasjon fra barne- og 

familietjenesten og / eller sykehus 
2. Barn som skal sikres barnehageplass som virkemiddel i forebyggende barnevern; Lov om 

barnevernstjenester §4-4 
3. Alle 5-åringer uten ordinær barnehageplass, skal etter søknad tilbys en ordinær 

barnehageplass. 4-åringer som har plass i en familiebarnehage og som ønsker plass i en 
ordinær barnehage, skal etter søknad gies et slikt tilbud. 

 
Rådmannen foreslår å videreføre følgende kommunale tilleggskriterier: 
 

4. Barn fra familier hvor begge foreldrene er minoritetsspråklige (med unntak av svensk, dansk 
og engelsk) 

5. Barn fra familier med store belastninger på grunn av sykdom og /eller andre forhold 
6. Søsken til barn i samme enhet. Det skal tilstrebes at søsken skal få plass i samme barnehage.  
 

Ledige plasser etter at opptakskriteriteriene er fulgt, tildeles ved loddtrekning. 
 
Foreldre kan tilbys plass i andre barnehager enn de fire prioriterte i søknaden. 

 
C. St. Olav Hospitals barnehager kan benytte eget søknadsskjema og egne søknadsprosedyrer. 

De må forplikte seg til å gi kommunen oppdaterte oversikter over plasserte barn og barn på 
venteliste. 

 
 
 
 Astrid Njøs (Sp) tiltrådte, 85 medlemmer til stede. 
 
 
KORTSPØRSMÅL OG INTERPELLASJONER 
 
 
KORTSPØRSMÅL 
 
1. Svein Otto Nilsen (DEM) begrunnet sitt kortspørsmål om trafikk gjennom Skovgårdområdet. 
Spørsmålet ble besvart av kommunaldirektør Håkon Grimstad. 
 
2. Arne Byrkjeflot (RV) begrunnet sitt kortspørsmål om forsøk med 6-timers dag. Spørsmålet ble 
besvart av kommunaldirektør Elin Rognes Solbu. 
 
 
INTERPELLASJONER 
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1. Monica Rolfsen (V) begrunnet sin interpellasjon om gjennomgangstrafikk i Rosenborg gate. 
Interpellasjonen ble besvart av kommunaldirektør Håkon Grimstad. 
 
Monica Rolfsen (V) foreslo: 
Bystyret omgjør Formannskapets vedtak om å åpne Rosenborg gate for gjennomgangstrafikk med 
virkning umiddelbart. 
 
Kristian Dahlberg Hauge (FrP) foreslo: 
Bystyret vedtar en midlertidig åpning av Gamle bybro for toveis trafikk så lenge Nonnegata er stengt 
for ferdsel inn mot byen. Dette tiltaket skal erstatte åpning av Rosenborg gt. 
 
Votering: 
Rolfsens forslag fikk 24 stemmer (15SV, 3KrF, 2V, 2RV, 1PP, 1MDG) og falt. 
Dahlberg Hauges forslag fikk 1 stemmer (10FrP, 1DEM) og falt. 
 
 
2. Svein Otto Nilsen (DEM) begrunnet sin interpellasjon om rusreformen. Interpellasjonen ble 
besvart av kommunaldirektør Tor Åm. 
 
Svein Otto Nilsen (DEM) foreslo: 
Bystyret ber rådmannen legge frem en sak hvor man kan få fremlagt hva som må gjøres for å 
oppfylle Rusreformens intensjoner. 
Det er svært viktig at man  kan få fremlagt hva det vil koste  kommunen  hvis Rusreformen i sin 
helhet skal følges og alle som har behov får en slik individuell plan får gjennomført det. 
 
Votering: 
Nilsens forslag fikk 12 stemmer (1SV, 10FrP, 1DEM) og falt. 
 
 
 
3. Frank Jenssen (H) sin interpellasjon om to fremmedspråk i skolen ble ved konstituering vedtatt 
oversendt ungdommens bystyre. 
 
 
 
4. Arne Byrkjeflot (RV) begrunnet sin interpellasjon om Saupstad servicekontor. Interpellasjonen 
ble besvart av kommunaldirektør Tor Åm. 
 
Jens Ivar Tronshart (Ap) foreslo pva. Ap, SV, Sp, MDG, De uavhengige: 
Trondheim kommune akter å opprettholde dagens mottak på Saupstad og samtidig videreføre og 
utvide lokalsamfunnsarbeidet i samarbeid med aetat, nærmiljøsentralen og representanter for 
beboerne i bydelen. En vil i særlig grad rette tilbudet inn mot barn og ungdom. 
 
Bystyret må fatte endelig vedtak i forbindelse med behandling av budsjettet. 
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Monica Rolfsen (V) foreslo: 
Bystyret i Trondheim ber regjeringen bidra til å opprettholde et felles servicetorg på Saupstad i 
Trondheim.  
 
Votering: 
Tronsharts forslag ble enstemmig vedtatt. 
Rolfsens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
 
Trondheim kommune akter å opprettholde dagens mottak på Saupstad og samtidig videreføre og 
utvide lokalsamfunnsarbeidet i samarbeid med aetat, nærmiljøsentralen og representanter for 
beboerne i bydelen. En vil i særlig grad rette tilbudet inn mot barn og ungdom. 
 
Bystyret må fatte endelig vedtak i forbindelse med behandling av budsjettet. 
 
Bystyret i Trondheim ber regjeringen bidra til å opprettholde et felles servicetorg på Saupstad i 
Trondheim.  
 
  
Sak 0177/05  
 
BRUKERRÅD - JUSTERING AV REPRESENTASJON -   EVENTUELT FRA 
OPPVEKSTKOMITEEN 
 
INNSTILLING: 
Bystyret vedtar disse endringer og tillegg til retningslinjer for brukerråd: 
 
1. Brukerråd kan bestå av tre eller fem brukerrepresentanter*. Medlemmene velges med personlig 
vara for to år om gangen.  
 
Tillegg stjernepunkt under pkt 1:  
* Unntak for barnehageenheter med flere barnehager under felles ledelse.   
 
2. Leder og medlemmer av brukerråd velges etter gjeldene regler for hvert tjenesteområde.  
 
Endringer under pkt 2: 

• I skolen velges foreldrerepresentantene av FAU og elevrepresentantene av elevråd. I rene 
ungdomsskoler, og i kombinerte barne- og ungdomsskoler, består brukerråd av to foreldre 
og tre elever. Minst en elev og en foreldrerepresentant skal da være fra hhv barne- og 
ungdomstrinnet. I rene barneskoler er sammensetningen tre foreldre og to elever. 

 
Tillegg under pkt 2: 

• I barnehageenheter som består av to eller flere barnehager under felles ledelse og felles 
brukerråd, skal det være lik foreldre representasjon (minimum to) fra hver barnehage. 
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Saksordfører: Niklaus Haugrønning (H) 
 
Behandling: 
 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
 
VEDTAK: 
 
Bystyret vedtar disse endringer og tillegg til retningslinjer for brukerråd: 
 
1. Brukerråd kan bestå av tre eller fem brukerrepresentanter*. Medlemmene velges med personlig 
vara for to år om gangen.  
 
Tillegg stjernepunkt under pkt 1:  
* Unntak for barnehageenheter med flere barnehager under felles ledelse.   
 
2. Leder og medlemmer av brukerråd velges etter gjeldene regler for hvert tjenesteområde.  
 
Endringer under pkt 2: 

• I skolen velges foreldrerepresentantene av FAU og elevrepresentantene av elevråd. I rene 
ungdomsskoler, og i kombinerte barne- og ungdomsskoler, består brukerråd av to foreldre 
og tre elever. Minst en elev og en foreldrerepresentant skal da være fra hhv barne- og 
ungdomstrinnet. I rene barneskoler er sammensetningen tre foreldre og to elever. 

 
Tillegg under pkt 2: 

• I barnehageenheter som består av to eller flere barnehager under felles ledelse og felles 
brukerråd, skal det være lik foreldre representasjon (minimum to) fra hver barnehage. 

 
  
Sak 0178/05  
 
OPPGRADERING FRA ANLEGGSVEG TIL KOMMUNAL VEG PÅ TILLER - 
PRIVAT FORSLAG TIL BYSTYRET 25.08.2005 FRA HARALD BERG (FrP) 
 
INNSTILLING: 
Anleggsveien fra John Aaes vei til det kommunale deponi ved Moltmyra gjøres om til felles 
adkomstvei til deponi og til Tillerringen 180 og 201 med kommunalt vedlikehold. 
 
Saksordfører: Marianne Lehn (FrP). 
 
Behandling: 
 
Harald Berg (FrP) tok opp sitt forslag nr 2 fra byutviklingskomiteen 10.11.2005: 
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Bystyret ber rådmannen vurdere fysiske tiltak på gang- og sykkelvegen nord for Moltmyra på Tiller, 
jamfør trafikkreglenes § 1, punkt f, som skiller gang- sykkelveg fra annen veg. 
 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
Bergs forslag fikk 15 stemmer (1H, 10FrP, 3KrF, 1DEM) og falt. 
 
VEDTAK: 
 
Anleggsveien fra John Aaes vei til det kommunale deponi ved Moltmyra gjøres om til felles 
adkomstvei til deponi og til Tillerringen 180 og 201 med kommunalt vedlikehold. 
 
 
  
Sak 0179/05  
 
EKSTRA SVINGEFELT FRA HEIMDALSVEGEN MOT SØBSTADVEIEN -  PRIVAT 
FORSLAG TIL BYSTYRET 25.08.2005 FRA HARALD BERG (FrP) 
 
INNSTILLING: 
 
Bystyret vedtar rådmannens forslag slik det er beskrevet i saksdokument datert 4.10.2005. 
 
Saksordfører: Solveig Bratseth (KrF). 
 
Behandling: 
 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
 
Bystyret vedtar rådmannens forslag slik det er beskrevet i saksdokument datert 4.10.2005. 
 
 
  
Sak 0180/05  
 
LASTEBILER I SAMBRUKSFELT, ELGESETER GATE - PRIVAT FORSLAG TIL 
BYSTYRET 27.10.05 FRA NIKLAUS HAUGRØNNING (H) 
 
INNSTILLING: 
Forslaget avvises. 
 
Saksordfører: Arne Byrkjeflot (RV). 
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Behandling: 
 
Svein Otto Nilsen (DEM) tok (pva DEM og H) opp Haugrønnings opprinnelige forslag: 
Bystyret vedtar at sambruksfeltene i Trondheim, som en prøveordning, kan benyttes av lastebiler 
med totalvekt over 7500 kg. 
 
Votering: 
Ved alternativ votering mellom innstillingen og Nilsens og Haugrønnings forslag ble innstillingen 
vedtatt mot 29 stemmer (18H, 10FrP, 1DEM) avgitt for Nilsens og Haugrønnings forslag. 
 
VEDTAK: 
 
Forslaget avvises. 
 
 
  
Sak 0181/05  
 
INNFØRING AV LÆREREVALUERING I TRONDHEIMSSKOLEN PRIVAT 
FORSLAG I BYSTYRET 29.09.2005 
 
INNSTILLING: 
Bystyret avviser forslaget om innføring av lærerevaluering som skissert i privat forslag fra FrP. 
 
Saksordfører: Hilde Opoku (SV) 
Behandling: 
 
Stian Gårdsvoll (H) foreslo: 
Saken sendes tilbake til komiteen for en faglig vurdering fra Rådmannen. 
 
Votering: 
Gårdsvolls tilbakesendingsforslag fikk 29 stemmer (18H, 10FrP, 1DEM) og falt. 
 
Kristian Dahlberg Hauge (FrP) tok opp sitt private forslag: 
Bystyret ber rådmannen legge fram en sak med tanke på innføring av systemer med lærerevaluering i 
Trondheimsskolen. Saken bør inneholdeforslag og drøftinger om følgende momenter: 
• legge fram ulike modeller for lærerevaluering  
• modellene må beskrive hvem som skal ha tilgang på evalueringene og hvordan en skal sikre 

seg at resultatene blir fulgt opp 
• lærerevalueringen skal gi konstruktiv tilbakemelding til lærerne, slik at den stimulerer til innsats, 

faglig og personlig utvikling  
• evalueringen skal være skriftlig  
• evalueringen må være en integrert del av den skolebaserte vurderingen  
 
Svein Otto  Nilsen (DEM) foreslo: 
Saken sendes ungdommens bystyre før saken behandles i bystyret. 
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Votering: 
Nilsens forslag fikk 30 stemmer (18H, 10FrP, 1PP, 1DEM) og falt. 
Ved alternativ votering mellom innstillingen og Dahlberg Hauges forslag ble innstillingen vedtatt mot 
29 stemmer (18H, 10FrP, 1DEM) avgitt for Dahlberg Hauges forslag. 
 
VEDTAK: 
 
Bystyret avviser forslaget om innføring av lærerevaluering som skissert i privat forslag fra FrP. 
 
 
  
Sak 0182/05  
 
TRONDHEIM BYSTYRE 2003 - 2007  SØKNAD OM PERMISJON  
 
INNSTILLING: 
 
Rune Olsø (Ap) innvilges permisjon som kommunalråd og medlem av Formannskapet i ett år,  
fra 21.11.2005 – 21.11.2006. 
Rune Olsø (Ap) innvilges permisjon fra  Lønns- og administrasjonsutvalget (varamedlem) i ett år, fra 
21.11.2005 – 21.11.2006.  
Hanne Moe Bjørnbet (Ap)  trer inn som kommunalråd og medlem av Formannskapet i Olsøs 
permisjonstid, fra 21.11.2005 – 21.11.2006. 
Hanne Moe Bjørnbet (Ap) trer inn som varamedlem i Lønns- og administrasjonsutvalget i Olsøs 
permisjonstid, fra 21.11.2005 – 21.11.2006. 
Behandling: 
 
Arne Byrkjeflot (RV) fremmet følgende merknad pva RV: 
Bystyret er selvsagt helt enig i at det er grunnlag for  permisjon. Bystyret mener  imidlertid  at det vil 
være problematisk å gå rett tilbake til bygningsrådet etter et års ansettelse høyt oppe i et av byens 
store eiendomsselskap. 
 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
H, SV, KrF, Sp, V, MDG, DEM sluttet seg til merknaden f ra RV. 
 
VEDTAK: 
 
Rune Olsø (Ap) innvilges permisjon som kommunalråd og medlem av Formannskapet i ett år,  
fra 21.11.2005 – 21.11.2006. 
Rune Olsø (Ap) innvilges permisjon fra  Lønns- og administrasjonsutvalget (varamedlem) i ett år, fra 
21.11.2005 – 21.11.2006.  
Hanne Moe Bjørnbet (Ap)  trer inn som kommunalråd og medlem av Formannskapet i Olsøs 
permisjonstid, fra 21.11.2005 – 21.11.2006. 
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Hanne Moe Bjørnbet (Ap) trer inn som varamedlem i Lønns- og administrasjonsutvalget i Olsøs 
permisjonstid, fra 21.11.2005 – 21.11.2006. 
 
FLERTALLSMERKNAD – RV, H, SV, KrF, Sp, V, MDG, DEM: 
 
Bystyret er selvsagt helt enig i at det er grunnlag for  permisjon. Bystyret mener  imidlertid  at det vil 
være problematisk å gå rett tilbake til bygningsrådet etter et års ansettelse høyt oppe i et av byens 
store eiendomsselskap. 
                                
 
  
Sak 0183/05 
 
TRONDHEIM BYSTYRE 2003 – 2007. DIVERSE ENDRINGER FOR 
ARBEIDERPARTIET 
 
INNSTILLING: 
 
-  Hanne Moe Bjørnbet går ut som nestleder i oppvekstkomiteen, da hun blir kommunalråd under 

Olsøs permisjon. 
-  Emil Raaen går ut av kulturkomiteen og blir nestleder i Oppvekstkomiteen. 
-  Synne Bendal går ut av helse- og velferdskomiteen og blir fraksjonsleder i kulturkomiteen. 
-  Jorun Tronhus går ut av kulturkomiteen og til  helse- og velferdskomiteen. 
-  Rune Olsø blir fast medlem i kulturkomiteen. 
 
Behandling: 
 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
 
VEDTAK 
 
-  Hanne Moe Bjørnbet går ut som nestleder i oppvekstkomiteen, da hun blir kommunalråd under 

Olsøs permisjon. 
-  Emil Raaen går ut av kulturkomiteen og blir nestleder i Oppvekstkomiteen. 
-  Synne Bendal går ut av helse- og velferdskomiteen og blir fraksjonsleder i kulturkomiteen. 
-  Jorun Tronhus går ut av kulturkomiteen og til  helse- og velferdskomiteen. 
-  Rune Olsø blir fast medlem i kulturkomiteen. 
 
 
 
INTERPELLASJON 
 
5. Svein Otto Nilsen (DEM) begrunnet sin interpellasjon om Offshore-VM. Interpellasjonen ble 
besvart av kommunaldirektør Håkon Grimstad. 
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Svein Otto Nilsen (DEM) foreslo: 
Bystyret ber rådmannen gå i dialog med arrangørene (Sønner av Norge A/S) med sikte på at 
arrangementet kan fortsette i Trondheim. 
Målet med denne dialogen er å få flere interessenter med på arrangementet i fremtiden 
(økonomisk dugnad) og kommunen bør være en viktig samarbeidspartner uten selv å påta seg risiko 
til eventuelle underskudd  i fremtiden. 
 
Votering: 
Nilsens forslag fikk 11 stemmer og falt. 
 
 
Møtet hevet kl. 2045. 
 
 
 
Knut Fagerbakke 
Fung.ordfører 
 
 
 
Frank Jenssen 
 
 
                      Kari Aarnes 
 


